



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
2 DE JULIO de 2024
ACTA Nº 5 / 2025**

ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA 2 DE JULIOL DE 2024.

PRESIDENT EXECUTIU

Hugo Morte Lorente

SECRETARIA GENERAL

Mar Bruno Rubio

REPRESENTANTS DE JUNTA

DIRECTIVA

Isaac Más
Rosana Muñoz Camacho
Ángeles Alós García
Sonia Uruña Pariente
Marian Romero Torres
Alicia Alcaide
Pedro Pérez Requena
Lidia Rovira Martín
Benja Alepuz
Laura Madrid
Patrick Salvador
Héctor Martínez

COMISIONS PRESENTS :

02.- LA PALMERETA
03.- EDUARDO MERELLO
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD
05.- SANTA ANNA
06.- LA VILA
08.- SANT FRANCESC
09.- LA MARINA
10.- LUIS CENDOYA
11.- AVDA DOCTOR PALOS
12.- EL REMEI
15.- TEODORO LLORENTE
17.- EL MOCADOR
18.- EL PALLETER
19.- EL ROMANO
20.- LA PALMERA
22.- GILET
24.- LA VICTORIA
26.- PLAZA IBÉRICA
29.- EL MERCAT
31.- EL TABALET
32.- AVINGUDA
33.- EL TRONAOR
34.- PLAZA MARE NOSTRUM
35.- PLAZA DEL SOL
37.- PLAZA RODRIGO
38.- BALADRE
39.- VILA DE FAURA
41.- AVDA. 3 DE ABRIL
44.- NOU MONTIBER
45.- ELS VENTS

Sent les 20.00 hores del dia indicat a l'encapçalament, es reuneixen en el domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt els membres de la mateixa que al marge es relacionen a fi de constituir l'Assemblea Extraordinària de JUNTA DE PRESIDENTS.

Oberta la sessió en primera convocatòria pel President Executiu de l'òrgan, En Hugo Morte, qui actua assistit per la secretària Na Mar Bruno, es debaten els assumptes establits en l'ordre del dia de la convocatòria prèviament establida a aquest efecte, adoptant-se els acords que a continuació s'indiquen:

ORDEN DEL DÍA:

- 1- Aprobació acta anterior
- 2- Actes fallers passats
- 3- Informe de Presidència
- 4- Pressupostos 2025 FJFS
- 5- Escrit sectors I, II, III, IV a Presidència FJFS
- 6- Precs i preguntes



Abans de l'inici de la sessió, Hugo demana disculpes per l'actitud de l'última reunió.

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ACTA ANTERIOR:

Vicent (Falla El Tronaor) comenta en el punt "Mig Any2 vol aclarir que vol que es puga realitzar durant el cap de setmana complet, perquè la seua intenció és fer-la en diumenge.

Fran (Churruca) que diu que hi haurà que aclarir amb la regidoria si són els dos caps de setmana o només un.

Hugo informa que tindrà una reunió amb la Regidor i que aclarirà el tema.

David (Mare Nostrum) i Manel (Plaza Rodrigo) sol·liciten l'aclaració per a conèixer si totes les falles han de ser el mateix cap de setmana. Hugo aclareix que no, que cada falla pot triar.

Alejandro (el Remei) explica el missatge que trasllade la Regidora és a triar un cap de setmana o un altre.

Hugo insisteix que ho parlarà amb ella.

Acta aprovada.

2. ACTES FALLERS PASSATS

Ofrena d'Alacant. Tot amb normalitat , les FFMM molt agraïdes i contentes d'haver assistit.

Aprofitant la visita a Alacant, la presidència va assistir a la Comissió de Festes i Tradicions de la Comunitat Valenciana, celebrat a Alacant aquest diumenge, prèvia invitació del Secretari Autonòmic, i amb la presència del President de la Generalitat Valenciana, Carlos Mazón.

Hugo informa que només van ser convidades dues juntes locals, al costat dels representants dels festes més representatives de tot el territori valencià (confraries, tomatina, *bous al carrer,etc..)

Es va comentar que les reunions seran bimensuals; la intenció és continuar amb la nostra assistència i, fins i tot, si es poden emportar convidats que algun president acudisca al costat de Federació. L'objectiu d'aquesta comissió és donar suport i protecció financer i social per a protegir les nostres festes i tradicions.

Des de comunicació s'han posat en contacte amb "À-punt" per a veure la possibilitat que ens deixen un espai a Federació en el programa "Terra de festes" amb la finalitat de visualitzar les nostres falles.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
2 DE JULIO de 2024
ACTA Nº 5 / 2025**

Es va celebrar a Benaguasil la reunió de juntes locals a la qual van assistir, Hugo Morte (President), Mar Bruno (secretària general) i dos vicepresidents.

Es van comentar totes les activitats que es realitzen així com el pròxim homenatge a les FFMM 2204 el pròxim 5 d'octubre a Benaguasil. Tant Carla com Núria ens han confirmat la seua assistència.

Hugo dona les gràcies la Falla La Marina per la inauguració jocs de taula en el seu casal pel seu excel·lent tracte.

Les activitats esportives es van desenvolupar amb normalitat, s'agraeix la participació de les falles.

El divendres es va realitzar el col·loqui LGBTQ+, s'agraeix l'assistència del públic, així com el gran nombre de polítics que van assistir. Sé dona les gràcies especialment als presidents de les falles Mocador i Tronaor per la seua presència, així com fallers de diferents comissions.

Hugo comenta que haguera estat interessant l'assistència de mes representants però que entén que hi ha també altres actes i obligacions.

El diumenge es va assistir a la Gala Benèfica de "Pablito el Guerrero" organitzada per les falles El Palleter i La Vila.

3. INFORME DE PRESIDÈNCIA

Hugo comenta que ha enviat el conveni de Asecam amb la finalitat d'obtindre més ingressos ; a través d'aquest és possible accedir a mes de 200 empreses i sol·licita l'autorització per a signar-lo.

Miguel (El Romà) comenta que no posa imports de col·laboracions, que és una declaració d'intencions; Hugo explica que Asecam en el conveni el que autoritza és a poder accedir a la base d'empreses a través de facilitar-nos el contacte. D'aquesta manera tenim més fortalesa i institucionalitat a l'hora de contactar amb elles l'anar a través de Asecam.

Matisa que el tema dels certificats pel tema de la fiscalitat cal tindre'l en compte per a no tindre problemes ja que Federació és un entitat sense ànim de lucre.

Sonia (Assessoria jurídica) indica que és un conveni de col·laboració ja que la col·laboració pot tractar-se d'un desemborsament econòmic o una prestació de servei com és el cas. I quant a la Llei de Mecenatge no es refereix a FJFS, sinó a les possibles empreses a les quals puga afectar-lo. Hugo informa que tots els convenis estan revisats per l'àrea jurídica per a evitar problemes i sempre per al benefici del col·lectiu faller.

Informa que, sinó hi ha cap al·legació més, en els pròxims dies se signarà el conveni.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
2 DE JULIO de 2024
ACTA Nº 5 / 2025**

Hugo informa que ja han començat les negociacions amb l'Hort de Santa María per al sopar de Gala segons les indicacions de la taula de Presidents.

Isaac comenta que s'està a l'espera a la votació dels pressupostos per a signar la reserva i que ja li ha confirmat que és el lloc triat. Li ha demanat un ajust en el preu i intentar el mateix i si és possible millor.

La pròxima setmana tindran la primera reunió per a negociar.

L'equip de l'àrea social comenta que, com ja es va informar, es realitzarà una activitat enfocada a infantils i juvenils i per aquest motiu es demana la col·laboració de totes les falles; es convocarà una reunió el pròxim dimecres dia 10 a les 19.00h amb un representant infantil, un altre juvenil i el delegat d'infantils.

Si alguna falla no pot assistir, es prega l'avise.

També s'informa que es van a iniciar els contactes amb les diferents associacions del municipi amb la intenció de canviar propostes, donar-los visibilitat, etc...

Esports (VP Rosana) informa que tot ha transcorregut amb normalitat i companyerisme, però que les instal·lacions que s'utilitzen són públiques i s'han de mantindre tan netes quan arribem com quan les abandonem, i aquest cap de setmana no ha sigut així; el Regidor d'esports ha insistit en aquest tema a Federació ja que havia ampolles de vidre, pots, etc...

Hugo comenta que això és un equip amb l'objectiu de treballar i fer bé per la falles, que no hi ha dues parts directives i presidents, que Federació té moltes ganes i il·lusió i agraeix l'ajuda en els pressupostos ja que havia molta informació que es desconeixia des de fa anys.

4. PRESSUPOSTOS FJFS 2025

Ahir es van enviar els pressupostos i es dona la paraula als presidents que van estar reunides divendres passat perquè puguen comentar el que consideren.

Miguel (El Romano) diu que li la inexperiència va fer que algunes partides no estigueren correctes i que la proposta que s'ha fet és la més perfecta de les quatre versions presentades.

Pedro (Economia) es disculpa per no poder estar en la reunió del divendres i dona les gràcies a tots per la col·laboració per a l'elaboració dels pressupostos.

Miguel (El Romà) ofereix la seua ajuda per a tot el que es necessite i Hugo diu que es tracta d'això, un equip amb un objectiu.

Hugo proposa la votació però comenten que hi ha falles que han de comentar-ho amb les seues comissions i que es votarà a la setmana pròxima.



5. ESCRIT SECTORS I,II, III IV PRESIDÈNCIA FJFS

S'agraeix l'esperit constructiu i conjuminar esforços per a assolir el millor per a les nostres falles.

1. Canvi perfil corporatiu per a xarxes:

Hugo informa que ja s'ha enviat l'escrit. Nathalie comenta que se sol·licite que anara per les RRSS Isaac (VP) informa que es podria passar pels grups de Wassap de les falles per a la seua difusió i que els representants deberien donar-ho a conèixer a les comissions.

Ismael matisa que amb l'escrit.

Xavi (La Vila) comenta que el comunicat es deuria d'haver enviat també en Valencià.

Héctor (Luis Cendoya) informa que el posar-ho a les RRSS seria per a major difusió i que es va comentar fer-ho així i seria idoni ja que és la nova imatge de *RRSS de Federació.

Vicent (San Frances) pregunta si finalment es posarà en *RRSS ja que s'està demanant i Marian (Comunicació) diu que amb quin propòsit mes allà d'informar les falles. Es diu que és que tothom, fallers o no, puguen conèixer la nova imatge i es decideix adaptar l'escrit i es publicarà.

2. Reestructuració de la web:

Adrián (Plaza Ibérica) pregunta el perquè no s'ha deixat l'original mentre es treballa en la web.

Héctor informa que és una qüestió de l'empresa contractada ja que és així la seua manera de treballar i se li ha demanat encara així que se'ns habilitara un subdomini seu.

Adrián comenta que es podria haver mantingut la web sense haver de deixar-la inhabilitada; Marian informa que aquest proveïdor treballa així i que l'altra opció seria contractar un altre domini amb cost econòmic; Adrián diu que els subdominis són gratuïts i que creu que no ha sigut la millor manera de treballar, que persones s'han queixat de la seua falla i que es podria haver buscat altres solucions per a evitar malestar.

Marian comenta que igual es podria haver fet d'una altra manera però que és el que ha dictat el proveïdor. Que el que s'està fent és actualitzar la web ja que s'havia quedat obsoleta i havia problemes amb ella, per exemple hi havia parts que no es podien accedir des del mòbil i tauletes, així com alguns temes legals (falta política de cookies) i que podien haver generat un problema i és una pàg. que a penes té visites i molta informació sense actualitzar; també es dedicarà una pàgina a cadascuna de les comissions ja que en la pàg. actualment no és així.

Explica que totes les comissions tindran una agenda per a actualitzar la seua informació i un apartat de notícies i un lloc per a poder pujar els seus llibrets.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
2 DE JULIO de 2024
ACTA Nº 5 / 2025**

Nathalie comenta que fins a 2022 els llibrets que estan pujats és perquè les falles no els van facilitar.

Miguel (El Romano) comenta que aquesta informació si s'haguera donat amb anterioritat haguera evitat situacions que han passat. Que s'ha trobat a faltar eixa manera de fluir la informació. Miguel comenta que podia haver-se sol·licitat també a informàtics de les comissions per a participar.

Marian comenta que denota per les paraules de Miguel la sensació de la falta d'informació però que en cap moment s'ha ocultat res, però que tot el que s'ha preguntat s'ha contestat i si ha faltat informació que es disculpa per això.

Marian compta els pressupostos que tenim per a la web i informa que són tres empreses, dues de Sagunt i una de València i que s'ha triat una empresa de Sagunt (Yogurt de fresa) amb un cost dins del pressupostat (2.413 €)

L'empresa es compromet que el 30 de Juliol la web ja estarà acabada sempre i quan la informació de les falles aquest enviat el 15 de juliol.

Andrés (L'AVINGUDA) que es vaja avisant per a saber quina és la informació que em pot enviar. Se l'informa que s'enviarà mail amb la info de les falles que es necessita, sobretot fotos dels representants (encara que siga una provisional) i posteriorment es podrà anar actualitzant amb noves informacions, notes de premsa, etc...

3. Acte LGTBI:

Ángeles (VP d'Igualtat) informa que el la reunió del 4 de juny, acta nº3 , es va informar que s'anava a realitzar el col·loqui, amb data i hora, i en eixa reunió només es pregunta sobre la coincidència del dia amb la inauguració d'esports.

Dels noms dels participants no s'informe perquè no estan confirmats.

El 18 de juny, acta 4, es va tornar a parlar de l'acte i s'indica que els representants i els fallers amb mobilitat reduïda tindran espai reservat.

L'acte ha tingut cost zero.

S'ha pagat de les següents col·laboracions:

- Perruqueria Carmen Vidal
- Merceria Nois
- Pica Pica la primavera

50 € cadascun i el so va costar 130 € i posteriorment es va convidar a sopar al Regidor de diversitat ja que ha ajudat molt i que l'Ajunt. va repartir polseres i el Regidor l'incloc en la programació de l'Ajuntament.



Dona les gràcies a les falles Doctor Palos , Churruca, Palmera, Tronaor i El Mocador ja que van assistir fallers i representants.

Ismael (E.Merello) comenta que ell no va poder assistir perquè l'acte previ es va allargar i suggereix que altres actes es tinga en compte que això pot ocórrer.

Ángeles comenta que havia prevista una altra data però que per l'Ajunt. es va haver de modificar a eixa data, però que es tindrà en compte.

4.Reunions delegacions:

Miguel (El Romà) comenta que el tema de la taules de play-backs, esports,... a l'hora de prendre una decisió haurien de tindre tota la informació per a poder prendre decisions correctament. En el cas de playbacks, Isaac (VP) comenta que el va estar en la taula de playbacks i que en ningú moment es va dir als delegats que s'anaven a baixar les entrades a 1€ perquè encara no se saben costos.

Benja (VP) comenta que en el cas de les paelles es va donar tota la informació als delegats, però que hi ha informació dels projectes que no es donen perquè no és necessari, però que si algú pregunta es li donarà.

Hugo comenta que si la mesa de delegats han decidit La Gerència, es fa i s'organitza al mínim cost possible. Sempre es plantegen espais possibles i que són viables.

Héctor (Luis Cendoya) comenta que Tere (VP Playbacks) en la reunió anterior va dir que s'havia parlat en la reunió de play-backs del cost de l'entrada i Isaac (VP) diu que es va parlar, però no es va tancar res, i que es baixaria sempre que fora possible.

David (Mare Nostrum) qui tria el lloc, Benja (VP) li indica que apareix en acta i que ells van proposar tres llocs i que es elecció la Gerència per part de la taula de Cultura.

Rosana (VP esports) comenta que és possible que hi haja falta de comunicació amb els delegats perquè ells estan informats i fins i tot així hi ha hagut xicotetes incidències. Seria convenient més comunicació entre les taules de cultura, esports, etc... amb els presidents.

Vicent (Sant Francesc) comenta si s'ha informat la mesa de cultura que l'orquestra de la *Crida és en el nucli del Port, al que se li apunta que a la mesa de cultura no li correspon eixe acte pel que no s'ha d'informar sobre aquest tema.

Miguel (Santa Anna) comenta que seran els sectors III i IV si volen hauran de barallar perquè l'orquestra siga a Sagunt, que la taula de presidents no s'ha de ficar en la taula de cultura.

Hugo diu que la independència de cada mesa és fonamental i cal deixar a cada mesa treballar i que és una cosa important, però que si fa falta intervindre, es farà.



Nathalie comenta que les meses de delegacions estan per a organitzar els seus actes, però que els delegats no saben el tema de pressupostos, i que no se'ls està recriminant res, però ells han de decidir únicament sobre l'organització i el funcionament dels actes.

Benja (VP) comenta que mai s'han proposat ni s'havien donat opcions com enguany per a tindre en compte el seu.

Xavi (La Vila) pregunta si es va votar en la mesa de cultura de la ubicació de les paelles i se l'informa que no, que no va ser una invitació.

Miguel (Santa Anna) diu que ara l'orquestra es paga, i que entén perfectament a Benja; porta una proposta d'opcions, però és una decisió. Que si que es pot proposar que cada any siga en un lloc, però que és la mesa de cultura on s'ha de decidir.

6. PRECS I PREGUNTES

Pablo (La Palmera) comenta que la presentació es trasllada al 6 de desembre a les 18.00h.

Sergio (La Victoria) comenta que desconeix que porten les actes però que en les primeres reunions es va comentar que s'enviarà quant abans i Lidia Rovira (Secretària d'actes) l'informa que això no es va dir, però que si ho sol·liciten la intentarà enviar durant el cap de setmana. Comenta que les està enviant el dia d'abans, igual que l'anterior executiva.

Sol·licitaren enviar-les quant abans però se'ls informa que per a enviar-les cal tindre clar l'ordre del dia, documentació adjunta, etc...però si que intentarà enviar-la el cap de setmana d'abans a la següent reunió.

Lidia informa que en la primera reunió el que se li va sol·licitar va ser que les actes anaren mes explícites que havien sigut fins a eixe moment, per la qual cosa el transcriure l'acta porta diverses hores.

Xavi (La Vila) diu que dins del pressupost de secretaria, es podria mirar alguna llicència d'algun programa de transcripció.

Lidia indica que agrairia que tots els presidents es llegiren les actes abans d'assistir a la reunió, ja que es nota en algunes preguntes que no tots les llegeixen i això alenteix les reunions i es pregunten coses que no es van preguntar. I és una manera d'anar més àgils en les reunions.

Miguel (El Romà) comenta sobre el tema de "*Pablito el Guerrero*" con exemple obrir en els playbacks una fila zero per a realitzar aportacions.

Hugo li comenta que estem en això i s'estan mirant tant aquest cas com uns altres similars des de l'àrea social.

Des de Federació es va col·laborar amb la gala amb una fila zero per a tot aquell que no va poder assistir.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
2 DE JULIO de 2024
ACTA Nº 5 / 2025**

Isaac informa que l'exaltació coincideix amb el Festival Remember de Canet i que s'ha aconseguit una col·laboració. Que pròximament informarà del cost de les entrades per als faller@s i les dates per a obtenir-les.

Es recorda que queden dos *ninots per recollir del museu dels quals cal retirar dels últims cinc anys. Un sense identificar que sembla ser que és de la Falla de la Marina de l'artista Toni Verdugo.

Héctor (Luis Cendoya) pregunta si per al sopar de gala al final es podran fer en tres pagaments i Isaac li indica que no va si pot ser, que el recollir-ho en diversos pagaments ha de ser cosa de cada falla, però que a Federació serà en dos pagaments.

S'alça la sessió a les 21.50 hores en lloc i data indicats en l'encapçalament d'aquesta acta.

ORDRE DEL DIA 9 DE JULIOL:

- 1- Aprovació acta anterior.
- 2- Informe Presidència
- 3- Pressupostos 2025
- 4- Precs i preguntes

Lidia Rovira
Secretària d'Actes.